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Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Rady školy pri Obchodnej akadémii, Murgašova 94, Poprad,  

ktoré sa konalo dňa 24. mája 2023   

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program: 

 

1. Otvorenie. 

2. Kontrola uznesení. 

3. Prerokovanie návrhu počtu tried do 1. ročníka na školský rok 2024/2025. 

4. Prerokovanie Školských vzdelávacích programov Obchodnej akadémie Poprad. 

5. Podnety zamestnancov, rodičov a žiakov. 

6. Rôzne. 

7. Uznesenie. 

8. Záver. 

 

 

1. Zasadnutie členov rady školy otvorila a viedla predsedníčka. V úvode privítala 

prítomných a predstavila za zriaďovateľa nového člena Mgr. Františka Majerského. 

Konštatovala uznášaniaschopnosť rady a oboznámila prítomných s programom. 

 

2. Predsedníčka konštatovala splnenie uznesení z ostatného zasadnutia rady školy. 

 

3. Riaditeľka školy predniesla rade školy návrh v školskom roku 2025/2025 otvoriť 

v 1. ročníku 3 triedy po 30 žiakov, a to 2 triedy s počtom žiakov 60 v odbore 6317 

M obchodná akadémia a 1 triedu v odbore 6355 M služby v cestovnom ruchu s 

počtom 30 žiakov. Rada školy vyjadrila s návrhom súhlasné stanovisko. 

 

4. Riaditeľka školy oboznámila prítomných so školským vzdelávacím programom na 

školský rok 2023/2024 v oboch odboroch – obchodná akadémia a služby 

v cestovnom ruchu. Do ŠkVP boli zapracované informácie o zamestnávateľoch, 

ktorí participujú na odbornom predmete odborná prax v 3. a 4.  ročníku  v oboch 

odboroch a informácie o účasti delegovaných členov za Republikovú úniu 

zamestnávateľov na praktickej a teoretickej časti odbornej zložky maturitnej 

skúšky. 

 

5. Podnety zo strany zamestnancov, rodičov a žiakov neboli. 

 

6. V rôznom riaditeľka školy požiadala členov rady školy o vyjadrenie súhlasného 

stanoviska s termínom konania druhého kola prijímacích pohovorov do I. ročníka, 

a to 21. júna 2023, v prípade, že sa nezapíše dostatočný počet žiakov do I. ročníka.  

Zároveň informovala o aktuálnej situácii – prihlásených bolo 237 žiakov, 

prijímacích pohovorov sa zúčastnilo 208 žiakov a bez prijímacích pohovorov bolo 

prijatých 24 žiakov v oboch odboroch. 

Ďalej riaditeľka školy oznámila čiastkové výsledky maturitných skúšok externých 

a interných častí z jazykov a praktickej časti odbornej zložky maturitnej skúšky, 

kde jeden žiak požiadal o vykonanie opravnej PČOZ z dôvodu známky 

nedostatočný v riadnom termíne. Ústne maturitné skúšky vykoná všetkých 86 

žiakov. 
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Riaditeľka školy požiadala Mgr. Majerského o pomoc pri zabezpečení opravy 

výtlkov na parkovisku školy. Situáciu s nebezpečnými dierami na asfalte sa 

doteraz nepodarilo vyriešiť a hrozí poškodenie motorových vozidiel zamestnancov 

a návštevníkov školy.  

Mgr. Majerský prisľúbil aj pomoc pri dokončení školského ihriska, ktoré sa 

podarilo zrekonštruovať len čiastočne. 

Riaditeľka školy informovala aj o vykonaní kontroly zamestnancami Štátnej 

školskej inšpekcie v deň prijímacích pohovorov. Prijímacie pohovory prebehli bez 

nedostatkov, podľa vyjadrenia inšpektorov a zápisnica o skončení ešte nebola 

doručená. 

   

7. Uznesenie 

 

       Rada školy vyjadruje súhlasné stanovisko:  

 

 1.   s počtom navrhovaných tried na školský rok 2024/2025: 

  - 2 triedy v študijnom odbore 6317 M obchodná akadémia 60 žiakov, 

  - 1 trieda v študijnom odbore 6355 M služby v cestovnom ruchu 30 žiakov, 

 

 2.   s termínom konania druhého kola prijímacích pohovorov do 1. ročníka 21. 6. 2023. 

 

       Rada školy berie na vedomie: 

 

3.   informácie o Školských vzdelávacích programoch pre odbory 6317 M obchodná   

akadémia a študijný odbor 6355 M služby v cestovnom ruchu. 

 

 

 

Poprad 25. mája 2023 

 

Zapísala: Marečáková 

 

 

           Ing. Tatiana Marečáková, v. r. 

            predsedníčka RŠ  


